



Grundejerforeningen Fredendal

Mårup Østerstrand Nord, Samsø

Referat fra bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Fredendal, lørdag den 1. marts 2025.

Deltagere:

Anne Jacobsen
Henrik Kjærgaard
Kristian Valbak
Svend Aage Walsøe-Rasmussen (vært)
Niels Ole Christiansen (referent)
Afbud; Claus Fabricius

Ad 1. Velkomst

Kristian bød velkommen.

Ad 2. Veje v. Henrik & Claus

Østermarken

Claus har rykket flere gange på svar fra Kjeldahl på et overslag på den skitserede løsning på hævnningen af vejen ved varmeværket, men en beskrivelse af arbejdet med et pristilbud, når ikke frem før dagen efter bestyrelsesmødet. Det foreslås, at Kristian og Claus om nødvendigt beder om et møde med tilbudsgiverne.

Fredendalvej

Hullerne er fyldt op med nyt stabilgrus og der er udlagt bunker strategiske steder. Bunkerne er tiltænkt alle der skulle have lyst til at opfylde huller i grunderejerforeningens veje.

Fyrremejsevej

Henrik har modtaget tilbud på 17.000,- til opgradering. Bestyrelsen sikre at opgraderingen får den bredde den skal have. Vi afventer igangsættelsen til der er klarhed over økonomien i projektet på Østermarken.

Øvrige

Bestyrelsen har modtaget en henvendelse fra en grundejer, der i en periode har haft vand i et område af haven. Grundejeren mener at vandet kommer fra vejen og at det kunne være et anliggende for foreningen.

Det er bestyrelsens opfattelse, at vand i haven mange steder skyldes den usædvanligt store mængde nedbør eller i andre tilfælde et højt grundvandsniveau.

Ad 3. Grønne områder v. Henrik/Claus

Henrik har lavet aftale med Combi-ka om græsslåning af grønne områder for sæsonen 2025.

Ad 4. Affaldssortering og renovation v. Svend Aage.

Svend Aage lægger opslag op på Facebook hvis der er nyt. Bemærk at det nu er muligt at sortere blød plast som lægges i beholderen til plast, metal, mad- og drikkekartoner.



Grundejerforeningen Fredendal

Mårup Østerstrand Nord, Samsø

Ad 5. Økonomi v. Claus.

Claus har fremsendt udkast til regnskab.

Ad 6. Eventuelt

Vi drøftede den forestående generalforsamling og praktiske gøremål blev uddelegeret.

Vi mangler en dirigent. Anne har et forslag og vil henvende sig til vedkommende.

Svend Aage (SAA) foreslår at foreningens hjemmeside kigges efter i sømmene og at der ryddes op i f.eks. døde links.

SAA foreslår at se foreningens vedtægter igennem mhp. en opjustering.

SAA efterlyser et medlems log-in til Sommerhusejernes Landsforening.

Ad 8. Næste møde.

Mandag d. 7.4 kl. 19.00-20.30 - online